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    Protokół Nr XXIX / 10 
z sesji Rady Powiatu w Kielcach w dniu 17 czerwca 2010 roku,  

w  sali konferencyjnej  Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego                           
w Kielcach od godz. 10.00 do 13.30 

 
  
Do pkt 1 
Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji.  
 
W obradach udział wzięli: 

- Starosta Kielecki –Zenon Janus,                                                                                       
- Wicestarosta Kielecki –Marian Ferdek,                                                                               
- Członek Zarządu Powiatu  -Ryszard Barwinek,                                                                         
- Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada,                                                                             
-Członek Zarządu Powiatu – Szymon Jarzyna,                                                                         
- Sekretarz Powiatu – Barbara Piwnik,                                                                                         
- Skarbnik Powiatu - Maria Klusek,                                                                                          
- przedstawiciele komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego   

oraz goście zaproszeni :  
 

-  Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kielcach – Grażyna Majewska, 
 
-  Komendant Miejski Państwowej  Straży Pożarnej  w  Kielcach  
                   Zdzisław Kuźdub. 
 
 
Do pkt 2 
Stwierdzenie kworum 
 
Kworum w dniu 17 czerwca 2010 r. wyniosło 27 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni:  Krawczyk Michał, Szczepańczyk Józef,  
 
 
Rada Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
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Do pkt 3 
Przyjęcie porządku sesji 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Zapytał czy do porządku obrad będą jakieś uwagi, poprawki ? 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato                                                        
Przedstawił porządek obrad  i poddał go pod głosowanie: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie porządku sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 22 

kwietnia  2010 r.  
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za 

okres między  sesjami. 
6. Informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego na terenie powiatu kieleckiego za 2009 r.  
7. Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie kieleckim oraz o 

sytuacji  finansowej Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach w pierwszym 
kwartale 2010r. 

8. Informacja nt.: „Dziesięciolecie funkcjonowania Powiatowego Zespołu 
do Spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Kielcach”. 

9.  Informacja o realizacji inwestycji drogowych w 2009 roku. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie powiatu na 2010 rok, 
2) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze roku budżetowego, 
3) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce, 
4) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Daleszyce, 
5) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Łagów,  
6) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Sandomierz, 
7) udzielenia pomocy finansowej dla gmin na realizację zadania 

związanego z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem 
wyrobów zawierających azbest, 

8) zaopiniowania projektu dokumentu pn. „Wyznaczenia stref 
zagrożenia powodziowego dla rzeki Nidy jako integralny element 
studium ochrony przeciwpowodziowej” będącego I etapem studium 
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ochrony przeciwpowodziowej zlewni Nidy w zakresie obszarów 
bezpośredniego zagrożenia powodzią, 

9) przekazania przez Powiat Kielecki Gminie Sitkówka – Nowiny 
zadania polegającego na założeniu i prowadzeniu Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej, 

10) zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w 
poszczególnych okresach roku szkolnego oraz dla nauczycieli szkół 
zaocznych, zasady udzielania i rozmiar zniżek oraz zwolnienia od 
obowiązku realizacji zajęć dla dyrektorów, wicedyrektorów i 
nauczycieli pełniących inne funkcje kierownicze, w szkołach                 
i placówkach oświatowych Powiatu Kieleckiego, 

11) założenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie, 
12) włączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie do Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Bodzentynie, 
13) założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Chmielniku, 
14) włączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Chmielniku 

do Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku, 
15) założenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych  w Chmielniku, 
16) włączenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych  w Chmielniku do Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku, 
17) założenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Chmielniku, 
18) włączenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Chmielniku do 

Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku, 
19) założenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łopusznie, 
20) włączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łopusznie do Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie, 
21) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz 

szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu kieleckiego, 
22) rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Powiatowego Zarząd 

Dróg , 
23) zmiany Uchwały Nr XXV/6/10 Rady Powiatu z dnia 21 stycznia 2010 

r.  w sprawie likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3 w Rakowie, 
Osiedle 70-lecia Niepodległości 35. 

 
 11. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
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 12. Zapytania i interpelacje radnych. 
 13. Zamknięcie obrad.                                                                                           

Głosowanie:                                                                                                                         
Za- 27                                                                                                                         
Przeciw- 0                                                                                                             
Wstrzymało się- 0 

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty. 

Do pkt 4                                                                                                                 
Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 22 kwietnia 
2010 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato                                                            
Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXVIII z sesji Rady Powiatu                 
z dnia 22 kwietnia 2010 r. 

Głosowanie:                                                                                                                       
Za- 27                                                                                                                         
Przeciw- 0                                                                                                             
Wstrzymało się- 0 

W wyniku głosowania protokół Nr XXVIII z sesji Rady Powiatu z dnia 22 
kwietnia  2010 r. został przyjęty. 

Do pkt 5                                                                                                       
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami. 

Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                             
Przedłożył Radzie sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami tj. od 23 kwietnia  2010 r. do 16 czerwca 2010 r. – które stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 

Wypowiedzi towarzyszyła prezentacja multimedialna.  

Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami.  
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Do pkt 6                                                                                                            
Informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego na terenie powiatu kieleckiego za 2009 r.  

Radny Mieczysław Kędzierski                                                                              
Zapytał czy mieszkańcy Gminy  Nowa Słupia oraz Gminy  Łagów mogą się 
czuć bezpieczni spożywając wodę z  ujęcia wody w Woli Zamkowej, które 
decyzją sanepidu było warunkowo dopuszczone do spożycia?  

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kielcach Grażyna Majewska    
Gdyby ujęcie nie  było bezpieczne wyszłaby decyzja wstrzymująca spożycie 
wody i nakazując zastępcze źródła. Bez wglądu do akt sprawy nie jestem                 
w stanie udzielić szczegółowej odpowiedzi. Nawet jeżeli są  przekroczenia                
w zakresie  fizykochemicznym terminy na dostosowanie są długie. Ponadto nie 
są to takie parametry które  mają bezpośredni wpływ na zdrowie.  Woda jest 
bezpieczna  i wszyscy mogą ją pić. 

Przewodniczący Rady Tomasz Lato                                                                               
Ponieważ ta sprawa wymaga szczegółowego wyjaśnienia  w związku tym  
proszę zgłosić problemu w formie interpelacji.  

Radny Stanisław Okólski                                                                                        
Zwalczanie plagi komarów  trudno uznać za zadanie własne gmin.                                 
W tej sprawie Komisja Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych  wystosowała do 
Zarządu Powiatu  wniosek  o podjęcie skutecznej koordynacji akcji zmierzającej 
do zabezpieczenia i wsparcia gmin  w zwalczaniu plagi „komarów”. Gminy nie 
są w stanie pojedynczo zwalczyć tej plagi , która w tym roku zaatakowała w 
wyniku tegorocznych powodzi.  Miasto   i Gmina Daleszyce już wystąpiło do 
Starosty z prośbą   o wsparcie takich działań na terenie powiatu kieleckiego a 
skoordynowanie  działań trzech samorządów : gminy, powiatu i województwa 
może dać pożądany efekt. 

Starosta Kielecki  Zenon Janus                                                                                                        
Jeżeli więcej niż jedna gmina jest objęta kataklizmem to wówczas Starostwo 
może interweniować i  wkracza z powołanym w tym celu sztabem kryzysowym.  
W tym przypadku  tylko Miasto i  Gmina Daleszyce wystąpiła  z tym 
problemem do Starostwa. Nie mogę reagować na sygnał  z jednej gminy. Brak 
sygnałów z pozostałych oraz przepisy nie pozwalają na  podjęcie odpowiednich 
działań. W związku z tym szybko wystąpiłem  z pismem w tym temacie  do 
Wojewody Świętokrzyskiego.  Pani Wojewoda występowała o 3 mln zł a 
otrzymała 2,5 mln zł na cztery powiaty w tym powiat kielecki.   
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Rada przyjęła informację Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu kieleckiego za 2009 r.   które 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Do pkt 7  
Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie kieleckim oraz o sytuacji  
finansowej Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach w pierwszym kwartale 
2010r. 

Radny Marek Kwiecień                                                                                    
Podziękowania za zorganizowanie w dniu 30 maja br.  Targów Pracy                              
w Chmielniku.  Można było zapoznać się z ofertami pracy pracodawców, 
propozycjami szkoleń, odbywania stażu  gdzie pracownicy PUP, pośrednicy 
pracy, doradcy zawodowi  znakomicie informowali przedsiębiorców a przede 
wszystkim bezrobotnych. W związku  z  ogromnym zainteresowaniem Targami 
Pracy wyraził nadzieje, iż dyrekcja Powiatowego Urzędu Pracy  wpisze w 
kalendarz przyszłego roku organizację targów  w Chmielniku lub w innych 
gminach powiatu kieleckiego.  

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lidia Grzanka                                                                     
Dochodzą niepokojące sygnały o malejących środkach finansowych na staże. 
Jak  jest ze środkami na staże? Czy jest szansa,  że tych środków będzie więcej 
aby zaspokoić przynajmniej  cześć młodzieży w tym momencie zostającej bez 
alternatywy  tj. braku stażu, pracy. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Małgorzata Stanioch                                                                
Niepokojącym jest fakt o malejących środkach finansowych . W III kwartale                   
w roku ubiegłym otrzymaliśmy dużo pieniędzy. Zaskutkowało to tym, że część  
środków zostało zaangażowanych już z roku obecnego i automatycznie  mniej 
środków pozostało na realizacje zadań w tym roku. Podwyższenie najniższego 
wynagrodzenia  pociągnęło  za sobą podwyższenie świadczeń typu zasiłki dla 
bezrobotnych, przede wszystkim zwiększyły się kwoty stypendiów stażowych , 
kwoty różnych dofinansowań, dotacji na rozpoczęcie działalności gospodarczej , 
zwiększyły się koszty robót publicznych i prac interwencyjnych. Jeżeli 
zwiększają się koszty a nie zwiększa się kwota przyznana automatycznie  
zmniejsza się liczba osób która może skorzystać  z naszych usług . Nie jest tak 
że jeżeli nie ma stażu, pracy to nie ma alternatywy. Jedną  z głównych  usług 
publicznych służb zatrudnienia jest informacja zawodowa. Nie pozostawia się 
bezrobotnych w sytuacji bez wyjścia . Staż ma na celu zdobycie doświadczenia i 
w efekcie ma prowadzić do ewentualnego podjęcia zatrudnienia. Weryfikujemy , 
że osoby mające w planie podjęcie studiów dziennych którzy nie powinny 
trafiać na staż ponieważ realizacja tego stażu nie jest prawidłowa.                                                                                  
Są przyznane środki finansowe na realizacje projektu „ – 30”   obejmujące 
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osoby,  które nie skończyły 30 roku życia. Staż ten skierowany się do osób  
które nie mogą skorzystać ze stażu z innego funduszu  tzn. bezpośrednio                        
z algorytmu lub  z EFS bo już np. skorzystali. W sytuacji kiedy środków 
finansowych jest mniej w pierwszej kolejności będziemy pomagać osobom 
które takiej pomocy do tej pory  nie uzyskały. Obietnice dużych środków 
finansowych spełzły na niczym ponieważ  nikt nie przewidział powodzi. 
Ministerstwo Pracy przeznaczyło aż 90 mln zł na usuwanie skutków powodzi. 
W odzewie na to skierowano wniosek o przyznanie środków finansowych na 
zorganizowanie  300 miejsc pracy w ramach robót publicznych aby skutki 
powodzi, podtopień  usuwać. Nikt nie zakwestionuje trudnej sytuacji rodzin                                
w miejscowościach  podtopionych chociażby  w  Sandomierzu. Należy radzić 
sobie z tym co jest ale nie jest powiedziane,  że nie ma już środków 
finansowych. Na pewno osoba,  która nie korzystał z żadnych świadczeń nie 
pozostanie u nas bez wsparcia. Z środków unijnych na staże jest obecnie 1 mln 
343 tys. 260 zł.  natomiast z algorytmu jest  434 tys. 900 zł.  Środki z algorytmu 
skierowane są do osób, które mimo iż już odbyły staż chcą się przekwalifikować 
być dać im szanse na nauczenia się  czegoś w ramach stażu. Cały czas 
sporządzamy różne projekty, występujemy do ministra o środki finansowe. 
Czekamy na ogłaszanie kolejnych konkursów na razie udało się nam wystąpić             
z trzema projektami  z braku konkursów. 

Radny Marek Mazur                                                                                               
Sprawy bezrobocia  są dla nas bardzo istotne. Chodzi  o wspieranie 
przedsiębiorczości, które powinno się  odbywać poprzez oferowanie różnych 
instrumentów będących w naszych zasobach by bezrobocie spadało. Ale w 
pewnym momencie dochodzimy do wniosku, że nasza pomoc jest nie efektywna 
i bezrobocie przestaje spadać.  Należy się zastanowić czy słusznie  jest, że 
wszyscy przedsiębiorcy kierujący wnioski  otrzymują staże i otrzymują je na 
rok, dwa czy trzy bo to jest ciąg pewnych wniosków i suma jest ich taka a nie 
inna. Dochodzimy wtedy do wniosku,  że efektywność nasza jest nie wielka. 
Wspieranie przedsiębiorców  powinno się  ograniczać  do tego, że jeśli 
przedsiębiorca nie jest  w stanie  w ciągu trzech lat utworzyć stanowiska pracy a 
ciągle czerpie środki od nas to  w tym momencie taki przedsiębiorca powinien 
podlegać pewnym ograniczeniom. Trzeba go ukierunkować i zastanowić się nad 
inną formą skorzystania  ze środków na stworzenia stanowiska  pracy. PUP jest 
w trudnej sytuacji ale należy asertywnie podchodzić, bo  jeśli sytuacja  w której 
osoba odbywa kilkakrotnie staż i w żadnym z tych miejsc nie ma możliwości 
zatrudnienia  to oznacza, że te środki  do końca nie są dobrze wydawane. 
Musimy na to zwrócić uwagę.                                                                                   
Druga spraw to sprawa środków finansowych na podjęcie działalności 
gospodarczej i doposażenie stanowiska pracy. Te środki są nie zwykle 
efektywne i warto o te środki zabiegać. Dzięki tym środkom zmniejszamy liczbę 
osób bezrobotnych, dajemy im szanse  na prowadzenie działalności przez rok na 
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warunkach dość preferencyjnych. Z drugiej strony  jeśli wspieramy 
przedsiębiorców  doposażając  stanowiska pracy  również wpływamy na ta 
efektywność  gdyż przez dwa lata stanowisko pracy jest utrzymane. Apeluje o 
podejmowanie taki działania by pozyskać jak najwięcej takich środków właśnie 
na doposażenie stanowiska  pracy i rozpoczęcie działalności gospodarczej.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Lidia Grzanka                                                     
Podziękowania  dla Dyrektor PUP za słowa otuchy , że są środki finansowe  i za 
możliwość  stworzenia szansy na otwieranie własnej działalności.  Na 
posiedzeniu Komisji Edukacji Kultury, Sportu ,Turystyki  i Promocji Powiatu 
zapytałam Wicedyrektora PUP p.  A. Kudzię  - Jak często osoby podejmujące się 
rozpoczęcia własnej działalności gospodarczej rezygnują albo czy są kłopoty z 
rozliczaniem. I okazuje się, że nie ma kłopotów co więcej te firmy przeżywają 
dłużej niż rok. Po dwóch lata może być trudniej kiedy przechodzą na pełny ZUS 
ale dla tych młodych, odważnych ludzi jest to szansa na tworzenie własnej  
dobrze prosperującej firmy i utrzymanie dla nich i ich rodzin.  Należałoby się 
zastanowić się i stworzyć możliwość prawną osobom, które rozpoczęły taką 
działalność  doposażenia  ich bez tworzenia nowych miejsc pracy. Doradztwo 
zawodowe,  które jest na wysokim poziomie w PUP też należy pochwalić bo jest 
to rzecz która jest bardzo cenna, uświadamiająca bezrobotnemu, że jest czegoś 
wart i dająca wiele możliwości ludziom mogącym powtórnie pojawić się na 
rynku pracy.  

Rada przyjęła informację o sytuacji na rynku pracy w powiecie kieleckim oraz o 
sytuacji  finansowej Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach w pierwszym 
kwartale 2010r. -która stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

Do pkt 8 
Informacja nt.: „Dziesięciolecie funkcjonowania Powiatowego Zespołu do 
Spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Kielcach”. 

Rada przyjęła informację nt.: „Dziesięciolecie funkcjonowania Powiatowego 
Zespołu do Spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Kielcach” -która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Do pkt 9 
Informacja o realizacji inwestycji drogowych w 2009 roku. 

Radny Marek Kwiecień 
Komisja Dróg,  Komunikacji i Budownictwa szczegółowo zapoznała się                   
z informacją o realizacji inwestycji drogowych w 2009 roku. Jak co roku 
informacja jest dobrze i merytorycznie przygotowana przez Powiatowy Zarząd 
Dróg w Kielcach. W imieniu Komisji jak i nas wszystkich chcę jednoznacznie 
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podkreślić ważną współpracę z samorządami gmin, która trwa od chwili 
powstania samorządu powiatowego. Co roku samorządy gmin przekazują środki 
na powiatowe drogi i dzięki czemu powstaje 40-50 km wyremontowanych dróg. 
I za to w imieniu Rady  Powiatu chcę  serdecznie podziękować samorządom 
gminnym , wójtom, burmistrzom. 
 
Radny Stanisław Okólski 
Poprosił o rozszerzenie „ Informacji  realizacji inwestycji drogowych w 2009 
roku”  o wyszczególnienie bieżących remontów cząstkowych dróg. 
 

Przewodniczący Tomasz Lato 
To pytanie nie jest bezpośrednio związane z  materiałem który przyjmujemy, 
ponieważ dotyczy roku ubiegłego czyli 2009 r. Zaproponował powrócenie do 
tematu w punkcie -  Interpelacje i zapytania radnych.   
 

Radny Marek Kwiecień 
Po wnioskach komisji resortowej  informacja ta zostanie poszerzona                                 
o dane  z  okresu całej kadencji  w rozbiciu na poszczególne gminy z datą 
odbioru drogi czy chodnika i datę zakończenia gwarancji  zostanie 
przygotowana do końca czerwca. 
 
Przewodniczący Tomasz Lato 
Po spotkaniu przewodniczących komisji na ten materiał jak najbardziej 
oczekujemy. Natomiast pan Dyrektor PZD dziś udzieli nam tych 
najistotniejszych informacji dotyczących bieżących remontów realizowanych w 
2010 r. Proponuje nie łączyć tych dwóch spraw bo na koniec sesji pewnie będą 
jeszcze od pozostałych radnych pytania dotyczące bieżącego utrzymania dróg. 
 

Rada przyjęła informację o realizacji inwestycji drogowych w 2009 roku- która 
stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 
 

Przewodniczący Tomasz Lato  ogłosił 10 minutową przerwę. 

Do pkt 10 

Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmian w budżecie powiatu na 2010 r.  

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian                   
w budżecie powiatu na 2010 rok pod głosowanie. 

  W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 32/ 10 w sprawie zmian w 
budżecie powiatu na 2010 rok– która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

2) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
powiatu za I półrocze roku budżetowego 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu 
za I półrocze roku budżetowego pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 33 / 10 w sprawie określenia 
zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu za                         
I półrocze roku budżetowego  – która stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 

 
 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce, 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Radny Mieczysław Kędzierski                                                                               
Wniosek formalny o wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Miasta Kielce zmiany poprzez wprowadzenie                                     
w § 1 udzielenie pomocy finansowej w kwocie  8 tys. zł. dla straży  lub dla 
gminy Nowa Słupia  tytułem refundacji kosztów związanych z zakupem 
samochodu  gaśniczego GCBA -6232. Prośbę swą uzasadniam tym,  że Zarząd 
OSP   w Sosnówce  gm.  Nowa Słupia zwrócił się do Starosty z prośbą o zakup 
samochodu strażackiego marki Jelcz GCBA -6/32.  Jednostka ta posiada na 
swoim stanie posiada 35-letni samochód z 1975 r. , który uległ uszkodzeniu               
i wymaga kapitalnego remontu . W związku  z tym, że strażacy we własnym 
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zakresie  pozyskali informacje, że w sąsiedniej gminie jest samochód który                 
w sumie kosztowałby 12 tys. zł  a Wójt gminy Bieliny chce go zbyć  podjęli we 
własnym gronie zbiórkę pieniędzy i uzbierali 4 tys. zł.  Potrzebna jest kwota 
wsparcia  8 tys. zł. do zakupu samochodu z 1987 roku w stanie technicznym 
dobrym .  Z przeprowadzonych  rozmów z Wójtem Gminy Bieliny po upuście    
z kwoty  16 tys. zł na 12 tys. zł.  jest możliwość zakupu tego samochodu.                      
Ci strażacy  z  Sosnówki  gm. Nowa Słupia mimo różnych przeszkód dokonali 
zbiórki 14 ton darów i przekazali do gminy Sandomierz. Jednostka ta obsługuje 
takie miejscowości jak  Rudki , Sosnówka, Cząstków, Pokrzywianka, Włochy                
i Skały. Są to tereny najbardziej narażone  w razie powodzi na zalewanie wodą  
a dowodem tego jest zerwany most w m. Cząstków.  Proszę radnych                         
o wsparciem zakupu samochodu  strażackiego w niewielkiej kwocie  8 tys. zł. 
Uważam, że jak na największy powiat   w Polsce to kwota znikoma tym 
bardziej, że ci strażacy  z własnych niewielkich dochodów  uzbierali już kwotę      
4 tys. zł. Szkoda by było tą cenną inicjatywę społeczną zahamować. 

Przewodniczący Rady Tomasz Lato                                                                        
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje Rady 
Powiatu. Jestem pewien, że na sali nie ma nikogo kto by nie chciał wspierać 
strażaków. Wśród radnych powiatu kieleckiego są czynni strażacy oraz  Prezes 
Ochotniczych Straży Pożarnych. Jako powiat  zawsze staraliśmy się wspierać w 
każdy możliwy sposób jednostki OSP . Dobra współpraca  powiatu  z Komendą 
Miejską PSP owocowała wieloma akcjami wspierającymi strażaków  w  
doposażenie. Jako Przewodniczący Rady czuje się w niezręcznej sytuacji  przed 
głosowaniem tego wniosku bo mam przed sobą obraz wszystkich zawodów 
gminnych Ochotniczych Straży Pożarnych  w których uczestniczę corocznie na 
terenie wszystkich gmin powiatu kieleckiego. Znam olbrzymie zaangażowanie 
strażaków – ochotników we wszelkiego rodzaju  akcje,  kataklizmy  jakie 
dotykając mieszkańców powiatu. Mam też świadomość jaki jest budżet powiatu  
i tego że takie wsparcie należy się w równym stopniu  wszystkim Ochotniczych 
Straży Pożarnych na terenie powiatu. Ponieważ najważniejsza jest sprawa 
możliwości budżetowych poproszę  o wystąpienie Starostę Kieleckiego w tej 
sprawie.  

Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                                    
Moje wyjaśnienia oraz Komendanta Miejskiego PSP, Prezesa Zarządu 
Powiatowego OSP  powinny zadowalać radnego M. Kędzierskiego.  To nie jest 
nasza wina że strażacy obudzili się kiedy wszystkie środki są już przez 
Komendę Miejską PSP jak i Zarząd Powiatowy OSP podzielone. Wyszliśmy                  
z propozycją aby tych pieniędzy nie dzielić. Na terenie powiatu kieleckiego jest 
114 jednostek OSP  gdzie każda jest w podobnej sytuacji.  114 jednostek raz                
8 tys. zł daje 900 tys. zł.  i te pieniądze się rozmyją. Więc łatwiej jeżeli my te 
pieniądze przekażemy  w jedno miejsce czyli do Miasta Kielce ponieważ 
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Komenda Miejska PSP  podlega miastu  a miasto przekaże  komendzie na 
konkretne cele w tym przypadku na sorbenty, pompę a resztę na zakup 
specjalistycznego samochodu.  Nie chciałbym abyśmy rozdzielali się na 
poszczególne jednostki. Dyskutowanie dziś nad tym tematem i rozdzielanie tych 
pieniędzy nie ma sensu.                                                                                        
Złożyliśmy propozycje radnemu M. Kędzierskiemu  podjęcie rozmowy  z 
Wójtem Gminy Bieliny przez radnego Żaka  jako Prezes  OSP  w sprawie 
przesunięcia terminu płatności za samochód do przyszłego roku a  wówczas 
środki znajdą się. Proszę podejść to tego problemu   w sposób wyważony.  Nie 
chodzi o 8 tys. zł, chodzi o problem . Nie wiem na jakim etapie  była rozmowa 
radnego Kędzierskiego z Wójtem Gminy Nowa Słupia i nie sądzę aby Wójt nie 
znalazł kwoty  8 tys. zł na dofinansowanie zakupu samochodu.  Ale to nie jest 
problem nas, to jest problem miejscowy.  Należałoby najpierw poszukać tych 
środków na miejscu i jeżeli nie ma,  to  przyjąć to co zadeklarował radny Żak i 
Komendant Miejski PSP . Pieniądze się znajdą i dofinansujemy tylko nie  w tym 
momencie. Proszę o spokój i wyrozumiałość w tym temacie. 

Radny Mieczysław Kędzierski                                                                         
Zrozumiałem to tak,  że Komendant Miejski PSP nie ma możliwości 
dofinansowania stąd mój wniosek do Starosty Kieleckiego. 

Radny Andrzej Kępczyński                                                                                   
Zapytał co w sprawie współfinansowania zakupu samochodu strażackiego  robi 
Wójt Gminy Nowa  Słupia. 

Przewodniczący Rady Tomasz Lato                                                                         
Czy pan radny ma informacje o  współfinansowaniu  zakupu tego samochodu 
przez Wójta Gminy Nowa Słupia? 

Radny Mieczysław Kędzierski                                                                        
Odpowiedział, iż nie ma takich informacji ale podejrzewa,  że ta jednostka nie 
otrzyma dofinansowania od Wójta ponieważ bez wiedzy i pozwolenia Wójta  
zorganizowała na terenie gminy zbiórkę dla powodzian z Sandomierza. 

Radny Ireneusz Żak                                                                                                 
Prowizorium finansowe ochrony przeciwpożarowej odbywa się do miesiąc 
marca-kwietnia a ta sprawa wyszła nagle. Weźmy pod uwagę stronę prawną 
przekazywania środków finansowych. Jest to porozumienie między gminą a  
instytucją, która daje środki finansowe i nie da  się zrobić tak, by te pieniądze 
przekazać bezpośrednio do członków OSP. Należy przedstawić montaż 
finansowy i należy się z tych środków rozliczyć. To skoro jest tu konflikt z 
Wójtem Gminy  Nowa Słupia to jak druhowie strażacy sobie wezmą  te środki 
skoro muszą one wpłynąć i powiększyć budżet gminy?  To są takie rzeczy 
formalne, które są bardzo ważne.  Jeśli chodzi o tą jednostkę  to ona  nie jest                   
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w krajowym systemie ratowniczo-gaśniczym i nie wiem ile ma wyjazdów, jakie 
są warunki garażowania  i wiele innych pytań gdzie ja jaki i Komendant Miejski 
PSP nie znamy odpowiedzi. Podtrzymuje propozycję,  którą dałem aby w 
następnym roku pomyśleć  by ten wniosek był zrealizować. Krajowy system 
ratowniczo-gaśniczy został już podzielony i nie ma możliwości o 
dofinansowaniu. Była możliwość skorzystania ze  środki  OSP tzw.  
budowlanych, remontowych gdzie można było „podpiąć” ten zakup. Na 
początku przyszłego roku myślę,  że te  środki by się znalazły. Też chciałbym 
pomóż by ten samochód był zakupiony  ale w tej chwili jest to nie możliwe. 

Radny Stanisław Okólski                                                                                    
Zapytał czy na tym etapie głosowania można złożyć wniosek o zmianę uchwały. 

Przewodniczący Rady Tomasz Lato                                                                         
Wniosek został zgłoszony w obrębie  środków finansowych  zawartych                       
w projekcie uchwały . Nie dotyczy to znalezienia nowych pieniędzy w budżecie 
powiatu   tylko wydzielenia  środków finansowych z kwoty 180z tys. zł.  tak aby 
podział tych pieniędzy rozegrał się  między Gminą Nowa Słupia a Miastem 
Kielce. Uważam,  że taka poprawka może być do tej uchwały zgłoszona ale 
poproszę o wypowiedz radcę prawnego, może Skarbnika Powiatu lub  Starostę 
Kieleckiego.  

Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                                    
Na terenie powiatu jest 114 jednostek OSP, za chwilę przyjdzie kolejna  
delegacja  o wsparcie finansowe  jednostki. Obawiam  się dzielenia pieniędzy,  
mamy tyle środków ile mamy.  Jeżeli z tych 180 tys. zł.  wydzielimy  kwotę, 
która musi iść na sorbenty zostaje 130 tys. zł.  chcemy kupić dwie motopompy 
więc z tych pieniędzy zostanie ok. 80-90 tys. zł. i te pieniądze chcemy 
przeznaczyć  na dofinansowanie zakupu  specjalistycznego sprzętu czyli 
samochodu bo taka jest pilna potrzeba. Proszę byśmy się w tym momencie nie 
rozmijali na części drobne. To co powiedział radny I. Żak nie mamy żadnej 
informacji na temat tej jednostki w Sosnówce np. ile wyjazdów  w teren,  jakie 
zabezpieczenie itd. Podejmowanie takich decyzji przez radnych byłoby 
nieroztropne jeślibyśmy zadecydowali, że z tych pieniędzy wyłączamy 8 tys. zł. 
Te pieniądze muszą przejść przez Urząd Gminy nie mogą trafić bezpośrednio do 
OSP w Sosnówce. Jeżeli strażacy z Sosnówki przez pół roku nie myśleli o 
sprawie i nie zwracali się o wsparcie  do Zarządu Powiatowego OSP czy do 
Komendy Miejskiej PSP lub do mnie jako Starosty Kieleckiego, że teraz nagle  
jest to tak pilne ? Trzeba usiąść i rozmawiać Wójtowie Gmin Nowej Słupi i 
Bielin, członkowie jednostki OSP w Sosnówce,  Prezes Zarządu OSP, 
Komendant Miejski PSP i ja Starosta. Nie załatwiajmy  sprawy za kogoś  a 
róbmy to co do nas należy.  
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Radny Stanisław Okólski                                                                                         
Nie zgodził się, że nie mamy wiadomości na temat działalności  jednostki OSP                        
w Sosnówce. Zaapelował do radnego o wycofanie wniosku ponieważ są to  
zmiany uchwały pozytywnie zaopiniowanej przez wszystkie komisje Rady 
Powiatu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Lato                                                                                    
Jest zgłoszona wątpliwość co do podejmowania przez ze mnie decyzji w obrębie 
uchwał i tym się kieruje. Powinniśmy jako Rada zagłosować czy zgadzamy się 
na wprowadzenie zmian do przedłożonego projektu uchwały.   

Radny Mieczysław Kędzierski                                                                     
Wycofuje wniosek  jeżeli jest wola Starosty na wsparcie  zakupu samochodu              
w późniejszym czasie. 

Radny Zbigniew Banaśkiewicz                                                                        
Skąd Starosta weźmie na to pieniądze? 

Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                                    
Prezes Zarządu Powiatowego OSP powiedział wprost , że w tym roku środki już 
zostały podzielone. Na początku każdego roku kalendarzowego mamy środki  i 
wspieramy wiele jednostek OSP . Jeżeli w roku budżetowym 2011 r. dotrze taki 
wniosek  środki się znajdą. Dziś  o problemie słyszymy tylko od radnego 
Kędzierskiego, problemu nie przedstawiała nikomu jednostka OSP w Sosnówce.  

Radny Mieczysław Kędzierski                                                                         
Pismo złożone zostało na początku czerwca br. w Starostwie. 

Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                                    
Od 2 czerwca br. byłem na urlopie i nie mogłem się z pismem zapoznać co nie 
jest wytłumaczeniem czy usprawiedliwieniem dla mnie. Obiecujemy, że tym 
tematem się zajmiemy. Nie ma możliwości by środków nie znaleźć i nie 
wspomóc. Tylko najpierw musimy zbadać  czy jest taka potrzeba by ten 
samochód został  do tej jednostki OSP zakupiony. Zarząd Powiatowy OSP i 
Komenda Miejska PSP w Kielcach  znajdzie środki nawet jeżeli Wójt Gminy 
Nowa Słupia nie dołoży złotówki. 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 26                                                                                                                        
Przeciw – 1                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 34 / 10 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Miasta Kielce – która stanowi załącznik nr  9  do 
protokołu. 

Komendant Miejski PSP Zdzisław Kuźdub                                                                     
W imieniu swoimi jak całej rzeszy kielecki strażaków dziękuję za podjętą dziś 
uchwałę . To kolejny krok na drodze poprawy bezpieczeństwa mieszkańców 
powiatu kieleckiego. Wyrazy wdzięczności i podziękowania na ręce Starosty 
Kieleckiego Zenona Janusa oraz Zarządu Powiatu za bieżącą współpracę na 
niwie bezpieczeństwa lokalnej społeczności. Wykorzystując okazję że rok 
obecny jest rokiem wyborczym wszystkim który będą stawać w szeregi 
wyborcze  życzę wyborczego sukcesu i udanych reelekcji co jak sądzę 
przeniesie sie na dalszą  owocną współprace pomiędzy Radą  Powiatu a 
Komenda Miejską PSP w budowaniu systemu bezpieczeństwa powszechnego 
mieszkańców powiatu. Jeśli chodzi o starania radnego Kędzierskiego  
konkludując ten temat mogę stwierdzić , że zazdroszczę  strażakom  z Sosnówki 
że mają tak mocne wsparcie. Niewątpliwe te starania zakończą się jakimś 
efektem  w postaci poprawy sytuacji jednostki OSP.  Nie mniej jednak 
sugerowałbym  by w tych relacjach nie zapominać o włodarzach gmin bo to ich 
ustawowe zadanie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lidia Grzanka                                                         
W miejscowości Szczecno gm. Daleszyce  miał miejsce wypadek. Jak jest                   
z koordynacją przy wyjeździe do wypadku ponieważ  do tego zdarzenia 
przyjechało aż 7 jednostek straży pożarnej. 

Komendant Miejski PSP Zdzisław Kuźdub                                                                 
Nie znam szczegółów tego zdarzenia . Nie mniej jednak  dzieje się zwykle tak 
jeśli jest jakieś zdarzenie to jednostki, które wiedzą o tym przyjeżdżają bardzo 
często również we własnym zakresie. Dysponowanie przez stanowisko 
kierowania  Komendy PSP odbywa się na zasadzie  przyjętego  zgłoszenia i 
informacji o skali zagrożenia. Zawsze jest dysponowana optymalna  ilość 
jednostek niezbędnych  do udzielenia skutecznej pomocy w takie sytuacji.  
Jeżeli interesują Panią szczegóły tej sprawy to osobiście przygotuje ten temat ale 
na tą chwilę nie znam szczegółów by odnieś sie do podniesionej kwestii. 

 

4) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Daleszyce, 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Daleszyce pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                       
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 35 / 10 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Daleszyce – która stanowi załącznik nr  
10  do protokołu. 

 

5) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Łagów,  

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Łagów pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 22                                                                                                                       
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 3 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 36 / 10 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Łagów – która stanowi załącznik nr  11  do 
protokołu. 

 
 

6) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Sandomierz, 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Sandomierz pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 37 / 10 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Miasta Sandomierz – która stanowi załącznik nr  12  do 
protokołu. 

 

7) udzielenia pomocy finansowej dla gmin na realizację zadania związanego                  
z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem wyrobów 
zawierających azbest 

Radny Stanisław Okólski                                                                               
Zaapelował o  zwiększenie środków finansowych  dla gmin na realizację 
zadania związanego  z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem 
wyrobów zawierających azbest. 

Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek                                                                
Rozpatrzymy taką możliwość by dodatkowe środki wygospodarować dla gmin, 
które przekroczą koszty usuwania azbestu. 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla gmin na realizację zadania związanego                  
z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem wyrobów zawierających 
azbest pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 38 / 10 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla gmin na realizację zadania związanego z demontażem, 
transportem i unieszkodliwianiem wyrobów zawierających azbest – która 
stanowi załącznik nr  13  do protokołu. 

 
8) zaopiniowania projektu dokumentu pn. „Wyznaczenia stref zagrożenia 

powodziowego dla rzeki Nidy jako integralny element studium ochrony 
przeciwpowodziowej” będącego I etapem studium ochrony 
przeciwpowodziowej zlewni Nidy w zakresie obszarów bezpośredniego 
zagrożenia powodzią 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
zaopiniowania projektu dokumentu pn. „Wyznaczenia stref zagrożenia 
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powodziowego dla rzeki Nidy jako integralny element studium ochrony 
przeciwpowodziowej” będącego I etapem studium ochrony 
przeciwpowodziowej zlewni Nidy w zakresie obszarów bezpośredniego 
zagrożenia powodzią pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 39 / 10 w sprawie 
zaopiniowania projektu dokumentu pn. „Wyznaczenia stref zagrożenia 
powodziowego dla rzeki Nidy jako integralny element studium ochrony 
przeciwpowodziowej” będącego I etapem studium ochrony 
przeciwpowodziowej zlewni Nidy w zakresie obszarów bezpośredniego 
zagrożenia powodzią – która stanowi załącznik nr  14  do protokołu. 

 
 

9) przekazania przez Powiat Kielecki Gminie Sitkówka – Nowiny zadania 
polegającego na założeniu i prowadzeniu Zasadniczej Szkoły Zawodowej 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
przekazania przez Powiat Kielecki Gminie Sitkówka – Nowiny zadania 
polegającego na założeniu i prowadzeniu Zasadniczej Szkoły Zawodowej 
pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 40 / 10 w sprawie 
przekazania przez Powiat Kielecki Gminie Sitkówka – Nowiny zadania 
polegającego na założeniu i prowadzeniu Zasadniczej Szkoły Zawodowej 
– która stanowi załącznik nr 15. do protokołu. 
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Pan Grzegorz Toporek  
W imieniu Wójta,  radny i społeczności lokalnej dziękuję za podjęcie tej 
uchwały. 
 

 
10) zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w 
poszczególnych okresach roku szkolnego oraz dla nauczycieli szkół 
zaocznych, zasady udzielania i rozmiar zniżek oraz zwolnienia od 
obowiązku realizacji zajęć dla dyrektorów, wicedyrektorów i nauczycieli 
pełniących inne funkcje kierownicze, w szkołach  i placówkach 
oświatowych Powiatu Kieleckiego 

 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 
dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego oraz dla nauczycieli szkół zaocznych, zasady udzielania i rozmiar 
zniżek oraz zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć dla dyrektorów, 
wicedyrektorów i nauczycieli pełniących inne funkcje kierownicze, w szkołach  
i placówkach oświatowych Powiatu Kieleckiego pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                       
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 41 / 10 w sprawie zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 
dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego oraz dla nauczycieli szkół zaocznych, zasady udzielania i rozmiar 
zniżek oraz zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć dla dyrektorów, 
wicedyrektorów i nauczycieli pełniących inne funkcje kierownicze, w szkołach  
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i placówkach oświatowych Powiatu Kieleckiego – która stanowi załącznik nr  
16 do protokołu. 
 

 
11) założenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie 

 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie założenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 1 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 42  / 10 w sprawie założenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie – która stanowi załącznik nr  17 
do protokołu. 
 
 

12) włączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie do 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Bodzentynie 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie włączenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie do Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Bodzentynie 
 pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 43 / 10 w sprawie włączenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie do Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Bodzentynie – która stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 
 

 
13) założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Chmielniku 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie założenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 44 / 10 w sprawie założenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie – która stanowi załącznik nr  19  
do protokołu. 

 
 

14) włączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Chmielniku do Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie założenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 45 / 10 w sprawie założenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Bodzentynie – która stanowi załącznik nr  20  
do protokołu. 
 
 

15) założenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych  w Chmielniku 

 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie założenia 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych  w Chmielniku 
 pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 46 / 10 w sprawie założenia 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych  w Chmielniku 
– która stanowi załącznik nr  21 do protokołu. 
 
 

16) włączenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych    w Chmielniku do Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie włączenia 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych    w Chmielniku do 
Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 47 / 10 w sprawie włączenia 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych    w Chmielniku do 
Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku – która stanowi załącznik nr  22  do 
protokołu. 
 

17) założenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Chmielniku 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie założenia 
Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Chmielniku pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 48 / 10 w sprawie założenia 
Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Chmielniku – która stanowi załącznik nr  23 
do protokołu. 
 
 

18) włączenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Chmielniku do 
Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie włączenia 
Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Chmielniku do Zespołu Szkół Nr 3 w 
Chmielniku pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
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Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 49 / 10 w sprawie włączenia 
Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Chmielniku do Zespołu Szkół Nr 3 w 
Chmielniku – która stanowi załącznik nr  24  do protokołu. 
 
 

19) założenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łopusznie 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie założenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łopusznie pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 23                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 2 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 50 / 10 w sprawie założenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łopusznie – która stanowi załącznik nr  25  
do protokołu. 
 
 

20) włączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łopusznie do Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie włączenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łopusznie do Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie  pod głosowanie. 
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Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 51 / 10 w sprawie włączenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łopusznie do Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie – która stanowi załącznik nr  26  do 
protokołu. 
 

 
21) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz 

szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu kieleckiego 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki  i Promocji Powiatu.  
Uwag i pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych 
mających siedzibę na obszarze powiatu kieleckiego pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 52 / 10 w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych 
mających siedzibę na obszarze powiatu kieleckiego – która stanowi załącznik nr 
27  do protokołu. 
 
 

22) rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Powiatowego Zarząd 
Dróg  
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Powiatowego Zarząd Dróg  
 pod głosowanie. 
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Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 53 / 10 w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Powiatowego Zarząd Dróg  
 – która stanowi załącznik nr  28  do protokołu. 
 

 
23) zmiany Uchwały Nr XXV/6/10 Rady Powiatu z dnia 21 stycznia 

2010 r.  w sprawie likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3 w 
Rakowie, Osiedle 70-lecia Niepodległości 35. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych.  
Uwag i pytań nie zgłoszono 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXV/6/10 Rady Powiatu z dnia 21 stycznia 2010 r.  w sprawie 
likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3 w Rakowie, Osiedle 70-lecia 
Niepodległości 35  pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 25                                                                                                                        
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIX/ 54 / 10 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXV/6/10 Rady Powiatu z dnia 21 stycznia 2010 r.  w sprawie 
likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3 w Rakowie, Osiedle 70-lecia 
Niepodległości 35  – która stanowi załącznik nr   29   do protokołu. 

                                                 
Do pkt 11 
Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
W dniu jutrzejszym o godz. 10.00 obchodzić będziemy 10-lecie Samorządu 
Powiatu Kieleckiego wspólnie ze Starostą Kieleckim , członkami Zarządu 



  
 

      27 
 

Powiatu, prezydium Rady Powiatu. Zapraszamy Panie i Panów radnych do 
czynnego udziału w spotkaniu. Zaproszeni są radni powiatu poprzednich 
kadencji , władze samorządowe gmin powiatu kieleckiego i rządowe z terenu 
województwa świętokrzyskiego jak i pracownicy Starostwa Powiatowego                  
w Kielcach. Na tym spotkaniu wręczane będą również medale za długoletnią 
pracownikom Starostwa Powiatowego. 
Zwrócił się także z apelem do radnych o wzięciu udziału w zbliżających się 
Wyborach Prezydenckich jaki i namawianie do tego wszystkich bliskich by 
frekwencja była jak najwyższa. Radni mają taki obowiązek by w miarę  
możliwości zachęcać mieszkańców powiatu do wzięcia udziału w wyborach.  
 
 
Do pkt 12 
Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Radny Mirosław Gębski 
Zwrócił uwagę na brak  w publikacji  gazetki powiatowej  „Kalejdoskop 
Powiatu Kieleckiego” radnych, który odeszli w trakcie trwania poprzednich 
kadencji. Te same błędy występują w opracowaniu „Dzieje Powiatu Kieleckiego 
1810-2008”  . 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Wszystkie błędy zostały już zauważone wcześniej a na jutrzejszym spotkaniu 
będzie akcent związanych z radnymi, którzy odeszli. 
 
Rzecznik Prasowy Starostwa Powiatowego Agata Niebudek-Śmiech 
Wyraziła ubolewanie, że te nazwiska radnych nie pojawiły się gazetce 
powiatowej. Taka lista jaką otrzymano taka  umieszczono. W przygotowywaniu  
następnych publikacji z pewnością  skoryguje się tą listę  i wszystkie nazwiska 
zostaną umieszczone.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Dzień przez przekazaniem gazetki powiatowej do druku  zasugerował 
umieszczenie w publikacji nazwisk radnych trzech kadencji. Jest to coś co 
prywatnie zachęca osoby do zabrania gazetki i do wspomnienia tego okresu 
kiedy byli w samorządzie powiatu kieleckiego. 
 
Radny Mirosław Gębski 
Zaapelował by w następnym wydaniu gazetki powiatowej nazwiska radnych 
pominiętych zostały umieszczone wraz z przeprosinami.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Lidia Grzanka  
W biegłym roku zostało wykonane ok. 300 m nakładki na drodze pomiędzy 
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miejscowościami Borków i Trzemosa.  Jest to teren często odwiedzany przez 
turystów, którzy przyśpieszając na wyremontowanej drodze nie spodziewają się 
w dalszej części miejscowości fatalnego stanu drogi gdzie.  Widoczne ubytki w 
nawierzchni drogi  mogą być przyczyną wypadku. Zaapelowała o szybkie 
załatanie ubytków nawierzchni na zakończeniu tej drogi. 
 
Radny Marek Mazur 
Społeczność gminy Bieliny wraża wdzięczność za utworzenie filii Wydziału 
Komunikacji i Transportu Starostwa Powiatowego. Trudno było podjąć tą 
uchwałę, gdzie każdy walczy o swoje środowisko. To jest nasz wspólny sukces. 
Gmina Bieliny dziękuję  za to. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
Błędy wynikające z publikacji „Kalejdoskopu Powiatu Kieleckiego” biorę na 
siebie. Takie informacje Rzecznik Prasowy otrzymała z pewnego wydziału                        
i takimi informacjami się posługiwała. To co robi Rzecznik Prasowy  robi to 
profesjonalnie i dobrze. Nie chciałbym by ciężar niedociągnięć spadał na nią                 
i biorę to na swoją odpowiedzialność. Zawinił tu jeden wydział.  
Dokumenty od początku istnienia Powiatu znajdują w  Biurze Rady i biuro 
powinno przekazać takie informacje. To jedyny wydział jaki zajmuje się 
statystyką i informacjami o radnych powiatu kieleckiego od 1999 roku. 
 
Radny Mirosław Gębski 
Podziękował za wyjaśnienia powstałych błędów publikacji w gazetce 
powiatowej. Zwrócił uwagę ponownie na podobne błędy w książce „Dzieje 
Powiatu Kieleckiego 1810-2008”.   
 
Rzecznik Prasowy Agata Niebudek - Śmiech 
Dyskusja staje się kuriozalna. Ten kto nic nie robi nie popełnia błędów. Te 
strony powstawały w dużym pośpiechu i być może ten pośpiech  trochę 
zaszkodził. I stąd te pomyłki. Nie ma potrzeby tak długo tego roztrząsać tak 
długo, bo chyba są ważniejsze sprawy niż to. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Zabrakło konsultacji a być może dlatego, że było mało czasu. Zaapelował by              
w przyszłości przygotowując informacje dotyczące poprzednich kadencji czy 
informacje z przebiegu rady czy komisji starać się skonsultować i autoryzować. 
Wysoko oceniam to wydawnictwo. Na pewno tez się trochę uczymy ale jest to 
pismo które rafia do szerokiej rzeszy mieszkańców powiatu i jest pozytywnie 
przyjmowane. Zawsze byliśmy Radą zgodną i dobrze  współpracującą                
z Zarządem Powiatu. Zawsze wytykaliśmy sobie błędy ale tylko po to by je 
poprawić i osiągnąć cel czyli dobry wizerunek powiatu i pozytywne  
funkcjonowanie mieszkańców powiatu  na jego terenie. Te wszystkie uwagi 



  
 

      29 
 

puentuje tym stwierdzeniem bo one  nikogo nie atakują tylko po prostu one 
zaistniały więc  trzeba o  ich otwarcie mówić. 
  
Dyrektor PZD Jerzy Komorniczak 
Podzielam pogląd radnego St. Okólskiego w sprawie remontów cząstkowych     
tj. że przetargi na te remonty powinny odbywać się w styczniu. z powodów 
ekonomicznych uzasadnionym byłoby robić je wieloletnio ponieważ z roku na 
rok ceny rosną.  W naszych warunkach jest to niemożliwe. Ponieważ                          
w zaleceniach pokontrolnych RIO zarzuciło brak pełnej dokumentacji remontów 
cząstkowych tzn. każdy ubytek nawierzchni drogi powinien być naszkicowany z 
kilometrażem i wymiarami. Powiatowych dróg mamy ponad 1000 km o 
objętych remontami jest ok. 70 % i tych ubytków jest kilkanaście tysięcy. 
Wykonanie takiej dokumentacji przy tej obsadzie i zapewnieniu minimum 
bezpieczeństwa dla ruchu jest niemożliwe. To stanowisko podziela również 
Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych. W bardzo wielu powiatach na 
terenie kraju ogłaszane są przetargi 2 -letnich, 3-letnich a przez Generalna 
Dyrekcję Dróg Publicznych nawet 4-letnie. Te przetargi odbywają się na 
zasadzie wykonania przedmiarów szacunkowych w oparciu   o doświadczenie i 
lata poprzednie oraz  warunki danej zimy i na tej podstawie  ogłasza się 
przetarg. Wykonawca robi przetarg,  nasze służby za nim wykonują pomiary 
ubytków w jezdni. Żaden z przystępujących do przetargu nie spojrzy  w tak 
obszerną dokumentację. W momencie powstania tej dokumentacji ona jest już 
nie nieaktualna, bo w między czasie  „ubytków”  w nawierzchni drogi mogło 
powstać znacznie więcej. Kontrolujący twierdzi, że powinniśmy przeprowadzić 
przetarg na zinwentaryzowane - udokumentowane „ubytki” a następnie robić 
następną inwentaryzacje i ogłaszać następny przetarg. W związku z tym 
jeślibyśmy te remonty cząstkowe zakończyli przed zimą to byłoby wielkie 
szczęście. W innych województwach, powiatach można robić przetargi na 
podstawie przedmiaru szacunkowego, u nas na razie jest to pod znakiem 
zapytania.  
Rokrocznie sporządzany jest szczegółowy harmonogram remontów 
cząstkowych. W tym roku dopiero od tygodnia mamy pogodę sprzyjającą 
remontom cząstkowym  których  „masą na gorąco„ nie można wykonywać przy 
mokrym podłożu. Harmonogram przewidywał zakończenie tych robót do 
pierwszych dni czerwca i jesteśmy w połowie prac a prognozy pogody są 
optymistyczne. Dynamika powstawania „dziur” jest nie do przewidzenia. Przy 
takich temperaturach nasze drogi nie są dostosowane do ciężkiego transportu z 
tego względu, że kładziemy tylko nakładki, poprawiamy, remontujemy a nie 
wykonujemy remontu kapitalnego zaczynając od podsypki z piasku pod drogę.  
Otrzymuje informacje z gmin, że jakość dróg się poprawia. Życzyłbym sobie 
robić takie remonty jak miasto Kielce. Jeżeli podejmiemy taką  decyzje to w 
budżecie na przyszły rok musimy na remonty cząstkowe  przeznaczyć cztery do 
pięciu razy więcej bo taki jest koszt remontów wykonywanych przez miasto 
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Kielce. Koszenie traw tak jak remonty cząstkowe zostaną opóźnione przez 
pogodę. W momencie poprawy pogody pieniądze przeznaczone na koszenie 
podzielono na obwody ( od 15 do 17 tys. zł.  , skoszenie 1 m²  to koszt od 0,50 
do 0,70 groszy). Podkreślam, że nie kosimy wszystkich rowów tylko tam gdzie 
zagraża to bezpieczeństwu ruchu. Jeżeli w tym tygodniu rozstrzygnie sie 
przetarg to zakupimy kombajn do koszenia i wyrównywania poboczy. Chcę w 
tym roku rozstrzygnąć przetarg i dla jednego obwodu kupić traktor, kosiarkę i 
urządzenie do wyrównywania poboczy. W momencie uchwalania budżetu na 
przyszły rok będę zwracał się do Rady o przeznaczenie kwoty na zakup takiego 
kolejnego zestawu dla następnego obwodu i tak co roku by każdy obwód miał 
swoje urządzenia.  
  
 
Do pkt 12 
Zamknięcie obrad.                                                                                            

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
zamknął sesję Rady Powiatu w dniu 17 czerwca 2010 r. o godz. 13.25. 

 

Przewodniczący Rady  

Tomasz Lato 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


